

Subject: Confirmation of the Corporate action time schedule

NIND would like to confirm the time schedule of corporate action disclosure form attached after obtaining the approval of Kuwait Clearing Company, the distribute of cash dividends at 10% of the share par value (i.e. 10 fils per share) and this is for the shareholders registered in the company records on the record date 24/5/2018, the distribution date is 31/5/2018.

Shareholders on Boursa Kuwait should refer to the attached schedule. Shareholders on Dubai Financial Market please refer to below dates:

Last trading date: 22/5/2018

Ex-Dividend date: 23/5/2018

Settlement date: 24/5/2018

Distribution date: 31/5/2018

الموضوع : تأكيد الجدول الزمني لاستحقاقات الاسهم

تود مجموعة الصناعات الوطنية القابضة أن تؤكد ما ورد في نموذج الإفصاح عن استحقاقات الاسهم المرفق وذلك بعد اعتماده من الشركة الكويتية للمقاصة بتوزيع ارباح نقدية بنسبة 10% من القيمة الاسمية للسهم الواحد (بواقع 10 فليس لكل سهم) وذلك على المساهمين المقيدون في سجلات الشركة في نهاية يوم الاستحقاق تاريخ 2018/5/24 على ان يتم البدء في توزيع هذه الارباح في تاريخ 2018/5/31 .

على السادة المساهمين الكرام في بورصة الكويت مراجعة الجدول الزمني المرفق، اما مساهمي سوق دبي المالي فان التواريخ المحددة للتوزيعات ستكون كالتالي :

تاريخ اخر يوم شراء : 2018/5/22

تاريخ الاستبعاد : 2018/5/23

تاريخ اغلاق السجل : 2018/5/24

تاريخ التوزيع : 2018/5/31